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متن پرسش

سلام علیکم . خسته نباشید استاد با توجه به نکته ای که رهبری فرمودند و گفتند بصیرت خود را

افزایش بدهید من تصمیم گرفتم سخنرانی های استاد رائفی پور را هم گوش دهم . امروز یک

سخنرانی از ایشان گوش دادم و تا حدی اطلاعات سیاسی ام به روز شد . خدا ایشان را عمر دهد .

اوضاع منطقه - صهیونیسم - فتنه های آخرالزمان - یهودشناسی و ... را به زیبائی تبن میکند .اما دو

تا سوال برایم بوجود آمد و اول اینکه آیا ما باید بیشتر وقت خود را به روی حکمت و عرفان و المیزان

بگذاریم یا به روی مباحث بصیرت افزائی . چون ایشان یک مباحث ریزی را مطرح میکنند که درون

المیزان نمیتوان یافت و یا در مباحث دیگر حکمی . وسوال دوم اینکه شما همیشه میفرماد مباحث

را به جای سپردن به ذهن به قلب بسپارید . این دسته از مطالب مثل مطالب آقای رائفی پور را چگونه

میتوان به قلب رساند . با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: 1- ما به اندازهای که توسط حکمت و عرفان و قرآن متوجهی قواعد عالم

شویم میتوانیم حوادث عالم را درست بفهمیم و جایگاه تاریخی آنها را درک کنیم و به بصیرت لازم

برسیم 2- آنچه تحت عنوان عقیده مطرح است باید إنشاءاالله قلبی شود ولی اطلاعات مربوط به

جامعه و امورات زندگی جای دیگری دارد. موفق باشید


